
ZAPYTANIA z 40 sesji RMT z 21.03.2013 r. 
 

radny Z. Ernest – zapytał: 
 

– ilu nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę 
nabyło prawa emerytalne w poszczególnych placówkach i jakich uczą przedmiotów ? 

– ile mieszkań w poszczególnych placówkach oświatowych jest jeszcze zajmowanych 
przez pracowników oświaty lub innych, jakie są zasady ich wynajmowania, czy istnieje 
jakiś długofalowy program ich odzyskiwania przez gminę ? 

– kto dokonał odbioru robót drogowych łącznika między ul. Konstytucji 3 Maja i ul. Ligi 
Polskiej, czy taki odbiór odbył się już i ewentualnie kiedy zostaną prawidłowo 
wypoziomowane studzienki kanalizacyjne na tym łączniku ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
 
radny M. Jakubaszek – zapytał, o wytypowanie miejsc parkingowych dla motocykli i 
skuterów w obrębie Zespołu Staromiejskiego. 
Wnioskiem z dnia 06.09.2012 r. zwróciłem się na sesji RMT o wytypowanie miejsc do 
bezpłatnego parkowania motocykli i skuterów w obrębie Starego Miasta. W odpowiedzi z 
dnia 18.09.2012 r. na w/w wniosek, zostałem poinformowany, że do końca października 
poddane zostaną analizie ewentualne lokalizacje. W związku z powyższym uprzejmie proszę 
o udzielenie odpowiedź na poniższe pytanie: 
Jakie lokalizacje w obrębie Starego Miasta poddane zostały analizie i które z nich 
wytypowano do utworzenia miejsc parkingowych dla motocykli i skuterów? 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
 
radny W. Przybyszewski – zapytał o ul. Reja od ul. Broniewskiego do ul. Gagarina. Od 10 dni 
jest zamknięta ul. Sienkiewicza w związku z planowanymi robotami budowlanymi linii 
tramwajowej na Bielany. Ul. Reja nie została przygotowana do przejęcia ruchu kołowego z 
ul. Sienkiewicza. Ta ulica jest w fatalnym stanie technicznym.  
Przypomniał, że pół roku temu zwracał się z prośbą o przebudowę i przygotowanie tej ulicy i 
otrzymał odpowiedź, że ta ulica będzie służyła jako objazd dla ul. Sienkiewicza. Od tego 
czasu nic nie zrobiono. Oprócz złego stanu technicznego wymagana jest również zmiana 
organizacji ruchu na odcinku Gagarina - Fałata, ponieważ stojące taksówki blokują i 
ograniczają przejazd. Jak stopnieje śnieg i pojawi się ciągła linia, to wszyscy jadący tą ulicą 
muszą ją przekraczać.  
Dlaczego tak się stało i czy jest szansa na to, by w niewielkim stopniu poprawić stan 
nawierzchni na odcinku ul. Broniewskiego – Gagarina ? 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
 
radny P. Gulewski – zapytał co dalej z Garbatym Mostkiem ?  
Przypomniał, że na początku kadencji apelował, bo dokonać niezbędnego remontu tego 
Mostka. Jakie plany ma gmina w kontekście tego naziemnego przejścia nad torami ? 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 



radny M. Cichowicz – zapytał: 

- jak doszło do wydania pozwolenia na budowę budynku przy ulicy Podmurnej, przy 
kamienicy przy ulicy Most Pauliński. Znana jest mi decyzja odmowna dla  udzielenia 
warunków zabudowy dla tego terenu, w związku z decyzjami konserwatorskimi. Według 
mojej wiedzy decyzje te były podtrzymane przez Ministra Kultury. 

- dlaczego dopuszczono przy realizacji tego budynku stolarkę plastikową ? 

- w związku z informacją przekazaną przez Prezydentana na spotkaniu z mieszkańcami 
Stawek i Podgórza, na temat planów powołania przez  Prowincję Franciszkanów w 
Poznaniu szkoły ponadgimnazjalnej w budynku WSFH prosił o następujące informację: 

- czy w/w szkoła będzie przedsięwzięciem komercyjnym, czyli czy będzie pobierane 
czesne od uczniów ? 

- czy Gmina Miasta Toruń wyraziła zgodę na wykorzystanie przez potencjalną szkołę 
pomieszczeń czytelni i biblioteki ? Umowa związana z dofinansowaniem tej części 
WSFH ze środków gminy uniemożliwiała wykorzystanie ich na cele komercyjne, 
zarobkowe. 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 


